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Radny Miasta Krakowa 

Szanowny Pan 

Prof. Jacek Majchrowski 

Prezydent Miasta Krakowa 

 

Interpelacja 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

zwracam się do Pana w sprawie bezpłatnej komunikacji miejskiej wprowadzanej w dni 
z przekroczeniem norm jakości powietrza. Jednym z dni kiedy zostało wprowadzone takie 
rozwiązanie jest 11.01 br. jednak mieszkańcy zgłaszają, że w niektórych pojazdach nie zostały 
zablokowane kasowniki, w związku z tym cześć osób kasowała bilety. Proszę o informację czy 
to prawda i skąd powstała taka sytuacja? 

 
Zwracam się także z prośbą o przesłanie informacji ile dni z bezpłatną komunikacją było 

każdego roku od momentu przyjęcia w życie uchwały w tej sprawie (z rozbiciem na 
poszczególne lata) oraz jaki jest szacunkowo koszt (utrata wpływów) jednego dnia bezpłatnej 
komunikacji. 

 
Z góry dziękuję za odpowiedź na moje pytania. 

 

Z poważaniem 

   Łukasz Sęk 


